

Almaty, 7 December 2011

Managing water information in Central Asia

Bo Libert Regional Adviser
United Nations Economic Commission for Europe

<http://live.unece.org/env/water/>





The objective of the Workshop will be to discuss and share information about:

- On-going and planned water-related information initiatives in Central Asia;
- Principles for further development of water information management on the regional and the bilateral levels, and
- Opportunities for coordination between different organizations and projects.



Рабочий семинар будет посвящен обсуждению и обмену информацией по следующим вопросам:

- Текущие и планируемые инициативы в области информации по водным ресурсам в Центральной Азии;
- Принципы дальнейшего развития управления информацией в водном секторе на региональном и двустороннем уровнях;
- Возможности для координации между различными организациями и проектами.



Four important questions:

- Technical capacity in Central Asia to produce reliable data
- Capacity to manage data and information as well as modelling
- Political willingness to share data and information (inter-agency, inter-state, international)
- Analysis of data needs and uses in practice (for what? what is the feedback? and how may demand for information change in the future?)



Обсуждение методов развития и содействия по следующим аспектам:

1. Технический потенциал по выдаче надежных данных
2. Потенциал управления данными и информацией, а также моделирования,
3. Политическая готовность обмениваться данными и информацией
4. Анализ потребностей в данных и их использования на практике